

**Request to Nominate for Membership in the Board of Directors
of the First Mills Company for the Term (15 August 2023 to 14
August 2026) - Independent Seat**

Chairman and members of the Remuneration and Nominations Committee
First Mills Company.

Greetings,

I hereby submit my application for nomination to the Board of Directors of the First Mills Company for its term (15 August 2023 to 14 August 2026). Attached are the documents and information referenced in the Company's announcement on the Saudi Stock Exchange (Tadawul) website. I'm also fully aware of, and familiar with, the procedures for candidacy in the First Mills Company, the controls contained in the Companies Law, and the Corporate Governance Regulations issued by the Capital Market Authority (CMA).

I hereby declare, with all my legal capacity, that I have fulfilled the Board of Directors Membership Policy, and that I haven't been previously convicted of cases involving dishonor or dishonesty, or administrative offenses as a result of fraudulent or deceitful behavior. I have not been insolvent or bankrupt. In addition, I have never been dismissed from an executive position, any company board of directors or committee of any company due to negligence, material professional misconduct, or persistent failure to perform duties and that I allocate sufficient time to attend meetings of the board of directors or committees in which I'm a member, and carry out all my responsibilities and duties with sincerity and honesty and adhere to all applicable laws, regulations, controls, procedures and policies, and perform my duties to achieve Company interests. I also declare that I don't hold five memberships in boards of directors of listed joint-stock companies. I declare that I have not employed by an entity engaged in activities that compete with the activities of First Mills Company, nor I am a partner, shareholder or have direct or indirect interest in any legal entity that may be considered a competitor of First Mills Company or engage in any activity that may give rise to a conflict of interest.

In addition, I declare that all the information I disclosed, including the Capital Market Authority Form No. 3, is correct, and I didn't omit any facts or information that I must disclose, and I am aware that my application will be rejected if I violate the candidacy procedures stated in the companies' system, the regulations of the Capital Market Authority, and the regulations of the Capital Market Authority and the Remuneration and Nominations Committee approved by the General Assembly of the company, or I didn't complete all the required data clearly with the candidacy application.

I, the undersigned, also acknowledge authorize the authorized officials of the company to investigate, as required, the validity of the information and documents submitted. I also acknowledge and agree that my candidacy for membership of the company's Board of Directors is subject to the candidacy controls that require review and investigation of my entire record and biography, and I undertake to provide any additional information or documents that may be requested by the company or the regulators later.

Candidates for membership on the Board of Directors

Name:

Signature:

Date:

طلب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة المطاحن الأولى للدورة التي بدأت (في 15 أغسطس 2023 حتى 14 أغسطس 2026) - مقعد مستقل

سعادة رئيس وأعضاء لجنة الترشيحات والمكافآت

شركة المطاحن الأولى.

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

أتقدم بطلب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة المطاحن الأولى في دورتها (من 15 أغسطس 2023 حتى 14 أغسطس 2026). مرفقا الوثائق والبيانات المشار إليها في إعلان الشركة على موقع السوق المالية السعودية (تداول). كما أنني على اطلاع تام، وعلى دراية بإجراءات الترشيح في شركة المطاحن الأولى، وبالضوابط الواردة في نظام الشركات، ولائحة حوكمة الشركات الصادرة عن هيئة سوق رأس المالية.

وأقر وأنا بكامل أهليتي المعتمدة شرعا باستيفائي لشروط العضوية في سياسة عضوية مجلس الإدارة، وعدم إدائتي مسبقا بقضايا مخلة بالشرف أو الأمانة، أو مخالفات إدارية نتيجة سلوكيات احتيالية أو خداع. وأقر أنني لم أكن مفلسا أو معسرا. أو كما أنه لم يسبق عزلي من منصب تنفيذي أو أي مجلس إدارة شركة أو لجنة بسبب الإهمال أو ارتكاب خطأ مهني جوهري أو عدم بالانتظام بأداء المهام، وأن أخصص الوقت الكافي لحضور اجتماعات مجلس الإدارة أو اللجان التي أكون عضوا فيها، والقيام بجميع مسؤولياتي وواجباتي بإخلاص وأمانة والالتزام بكافة الأنظمة واللوائح والضوابط والإجراءات والسياسات المعمول بها وأن أؤدي مهامي بما يحقق مصالح الشركة. كما أقر أنني لا أشغل خمس عضويات في مجالس إدارة شركات مساهمة مدرجة. وأقر أنني لست موظفا لدي أي جهة تمارس نشاطا منافسا لنشاط شركة المطاحن الأولى، أو شريكا أو مساهما أو ذا مصلحة مباشرة أو غير مباشرة في أي كيان قانوني يعد منافسا لنشاط الشركة أو يزاول نشاطا من شأنه أن يشكل تعارضا مع مصالح شركة المطاحن الأولى.

وأقر بأن جميع المعلومات التي أفصحت عنها بما في ذلك نموذج هيئة سوق المالية رقم 3، صحيحة، ولم أغفل عن أي حقائق أو معلومات يتوجب على الإفصاح عنها، كما أنني على علم أن طلبي سيرفض إذا خالفت إجراءات الترشيح الواردة عليها في نظام الشركات ولوائح هيئة السوق المالية ولائحة لجنة المكافآت والترشيحات المعتمدة من الجمعية العامة للشركة، أو لم أكمل إرفاق كافة البيانات المطلوبة بوضوح مع طلب الترشيح.

كما أقر أنا الموقع أدناه بتفويض المسؤولين المخولين بالشركة بالتحري حسب المطلوب عن صحة المعلومات والمستندات المقدمة، كما أقر بعلمي وموافقتي بأن ترشيحي لعضوية مجلس إدارة الشركة خاضع لضوابط الترشيح والتي تتطلب المراجعة والتحري عن سجلي وسيرتي بأكملها وأتعهد بتوفير أي معلومات أو مستندات إضافية أخرى قد تطلبها الشركة أو الجهات التنظيمية لاحقا.

المرشح لعضوية مجلس الإدارة

الاسم:

التوقيع:

التاريخ:



Required attachments:

المرفقات المطلوبة:

1. Signed copy of the Capital Market Authority Form No. (3)
2. Copy of the Capital Market Authority Form No. (1)
3. Clear and valid copy of the national identity card, the family card, and the passport (for non-Saudis) or the commercial registry for companies and institutions.
4. Copy of all documents and certificates supporting what was stated in the candidacy application.

1. نسخة موقعة من نموذج هيئة السوق المالية رقم (3)
2. نسخة من نموذج هيئة سوق السوق المالية رقم (1)
3. نسخة واضحة وصالحة من بطاقة الهوية الوطنية، وبطاقة العائلة، وجواز السفر (لغير السعوديين) أو السجل التجاري للشركات والمؤسسات.
4. نسخة من جميع الوثائق والشهادات التي تدعم ما ورد في طلب الترشيح.